
Föräldraråd 14/3-2018 
 

Närvarande: Helen Svartling, Åsa T, Kicki Boberg, Kristel Falk, Gudrun Andersson, Lisa 

Jonsson Gunnare, Åsa Siljelöv Jonsson, Tove Andersson och Klas Bergman.  

Gudrun Andersson är sekreterare.  

• Gick igenom ansökningar till årskurs 1 nästa termin.  

• Information om att det går att söka till gymnasieingenjör T4 med inriktning 

elkraftautomation. Finns 12 platser under en treårsperiod.  

• Finns ingen läsårsplan för 18/19 på nätet 

• Organisation 18/19: kraftig neddragning på språkintroduktion. Blir cirka 20-30 elever 

jämfört med 55 elever när ht 17 startade.  

• Information om utlysta tjänster: vårdlärare och matematiklärare. Finns sökande på 

tjänsterna.  

• Ekonomi: Tillfälligt köpstopp fram till 28 april 2018. Detta på grund av ett underskott 

på 8,4 miljoner kronor år 2017. 

• Förälder informerar om att det finns elever som tycker att lärare inte tar hänsyn till andra 

lärares läxor. Tiden räcker inte till för att göra läxorna. Klas säger att detta kommer att 

tas upp i arbetslagen.  

• Drogsituationen: svårt att säga hur det ser ut i dag. Finns ett fall som skolan känner till. 

Det håller på att arbetas fram en drogpolicy. 

• Föräldrarna vill att skolan rapporterar till dem om omyndiga elever röker. 


